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Prítomní:  9 poslancov - podľa prezenčnej listiny (nadpolovičná väčšina všetkých 

poslancov, Obecné zastupiteľstvo v Konskej bolo spôsobilé rokovať 

a uznášať sa). 

 

PRÍTOMNÍ: 9 

 

Gabčík Ondrej, Jankovičová Veronika, Janura Štefan, 

Kořínková Zuzana, Maniak Vladimír, Martinka Eugen,  

Šimkulič Juraj, Vanáková Mária, Vandlík Juraj 

 

NEPRÍTOMNÝ/Í: 0 
 

 

 

Program: podľa pozvánky  

 

Zasadnutie viedol: p. Ing. Janka Stupňanová – starostka obce  

 

Zapisovateľka: p. Renáta Baránková 

 

Overovatelia: p. veronika Jankovičová, p. Zuzana Kořínková 

  

Začiatok zasadnutia:  18:30 hod. 

 

Miesto rokovania:  Zasadačka Obecného úradu 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schvaľovanie programu 

 

 Starostka obce Ing. Janka Stupňanová privítala všetkých prítomných na 3. riadnom 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Konskej, ktoré zvolala a viedla v súlade s príslušnými 

ust. zákona  č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zn.n.p. a v súlade s Rokovacím poriadkom 

Obecného zastupiteľstva v obci Konská.  

 Starostka konštatovala, že prítomní sú všetci 9 poslanci, Obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

 Za zapisovateľku navrhla p. Renátu Baránkovú – pracovníčku Obecného úradu a za 

overovateľov navrhla p. Veroniku Jankovičovú a p. Zuzanu Kořínkovú – poslankyne OZ. 

 Následne oboznámila Obecné zastupiteľstvo s návrhom programu 3. zasadnutia OZ 

a za program dala hlasovať. 

 Poslanci OZ schválili program 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Konskej. 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Gabčík Ondrej, Jankovičová Veronika,  

Janura Štefan, Kořínková Zuzana,  

Maniak Vladimír, Martinka Eugen,  

Šimkulič Juraj, Vanáková Mária, Vandlík Juraj 
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Poslanci OZ za zapisovateľku zápisnice schválili pracovníčku Obecného úradu  p. 

Renátu Baránkovú a za overovateľov  zápisnice poslankyne Obecného zastupiteľstva 

v Konskej p. Veroniku Jankovičovú a p. Zuzanu Kořínkovú. 

 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Gabčík Ondrej, Jankovičová Veronika,  

Janura Štefan, Kořínková Zuzana,  

Maniak Vladimír, Martinka Eugen,  

Šimkulič Juraj, Vanáková Mária, Vandlík Juraj 

 

  

 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva zo zasadnutia OZ zo dňa 12.12.2022  

 

V ďalšej časti zasadnutia starostka informovala o plnení úloh, ktoré vyplynuli 

z predchádzajúcich uznesení OZ zo dňa 12.12.2022. 

 

Uznesenia sú  splnené alebo sa plnia priebežne.  

 

Poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o kontrole plnenia uznesení Obecného 

zastupiteľstva z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 12.12.2022.  

 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Gabčík Ondrej, Jankovičová Veronika,  

Janura Štefan, Kořínková Zuzana,  

Maniak Vladimír, Martinka Eugen,  

Šimkulič Juraj, Vanáková Mária, Vandlík Juraj 

 

  

 

 

K bodu č. 3 

Návrh na schválenie kúpnej zmluvy o prevode vlastníctva k nehnuteľnostiam o celkovej 

výmere 71 m2 medzi predávajúcim SPF Bratislava a kupujúcim Obec Konská z dôvodu 

majetkovoprávneho vysporiadania miestnej komunikácie Ulica 1. mája 

 

 Starostka oboznámila prítomných poslancov s postupom obce pri majetkovoprávnom 

vysporiadaní časti miestnej komunikácie - Ulica 1. mája, ktorá je vo vlastníctve SPF Bratislava: 

 

 Obec Konská písomne požiadala SPF Bratislava listom zo dňa 16.05.2022 o odplatný, 

resp. bezodplatný prevod nehnuteľnosti, a to novovytvorenej CKN parc. č. 2071/12 o výmere 

62 m2 a CKN parc. č. 2112/6 o výmere 9 m2, celkom sa jedná o výmeru 71 m2. Uvedené 

parcely sú súčasťou miestnej komunikácie Ulica 1. mája.  
 

 Na základe vyjadrenia SPF predmetné pozemky môžu previesť na obec iba odplatne za 

trhové ceny. Obec súhlasila s touto alternatívou a doplnila žiadosť podľa požiadaviek SPF 

listom zo dňa 13.07.2022: 
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- Obec poskytla územnoplánovaciu informáciu, že novovytvorené  

CKN parc. č. 2071/12 o výmere 62 m2  

CKN parc. č. 2112/6 o výmere 9 m2  

sú v zmysle územného plánu obce Konská súčasťou miestnej komunikácie Ulica 1. 

mája, čo je zrejmé aj z GP, ktorého originál bol prílohou žiadosti. 
 

- Obec poskytla územnoplánovaciu informáciu, že v danej lokalite  

nepripravuje zmeny a doplnky k územnému plánu obce.  
 

- Obec zaslala SPF overenú kópiu passportu miestnej komunikácie (grafickú aj 

písomnú časť) a overenú kópiu majetkovej karty. 

 

Následne bol vyhotovený znalcom Ing. Mariánom Mrázikom znalecký posudok č. 

71/2022 zo dňa 06. 09. 2022, ktorým bola určená všeobecná hodnota pozemkov vo výške 10,12 

EUR / m2.  71 m2 x 10,12 EUR / m2 = 718,52 EUR. 

 

Obec a SPF - zmluvné strany sa dohodli na kúpnej cene predávaných pozemkov  

vo   výške  862,65 EUR,  (predávaná výmera 71 m2 , cena za jeden 1 m2  je 12,15 EUR). 

 

Náklady spojené  s úhradou správnych poplatkov potrebných na prevod predávaných 

pozemkov znáša kupujúci – obec. Okrem toho kupujúci uhrádza aj paušálne náklady spojené s 

uzatvorením zmluvy (ďalej len „paušálne náklady“) vo výške 10,00 EUR . 

 Na základe uvedených skutočností bol vypracovaný návrh Zmluvy o prevode 

vlastníctva, ktorá sa  predkladá poslancom OZ na schválenie. 

Obecný úrad zabezpečí všetky náležitosti týkajúce sa uzatvorenia zmluvy a návrhu na 

vklad na príslušný Okresný úrad, katastrálny odbor v prospech kupujúceho Obec Konská.    

 

a) Poslanci OZ schválili Zmluvu o prevode vlastníctva medzi predávajúcim Slovenský 

pozemkový fond, Búdkova 36, 817 15 Bratislava, IČO: 17335 345 a kupujúcim Obec 

Konská, Školská ulica 410/2, 013 13 Konská, IČO: 00648876 na predmet zmluvy 

nehnuteľnosti v k.ú. Konská, obec Konská, okres Žilina na  LV č. 1801 evidované 

v stave registra „E“, parcela č. 106, druh pozemku orná pôda, o výmere 67 m2 v 

prospech nezisteného vlastníka zapísaného pod por.č. B1 ako vlastník nie je známy 

v celosti. 

Na základe GP č. 43432611-041/2022 úradne overeného pod č. G1 – 698/2022 bol 

v stave právnom z doterajšej parcely registra „E“ č. 106, druh pozemku orná pôda, 

o výmere 67 m2 odčlenený diel č. 1, o výmere 62 m2, a pričlenený k parcele KN-C 

2071/12, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 62 m2 a odčlenený diel 

č. 2, o výmere 9 m2 a pričlenený k parcele KN-C 2112/6, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 9 m2.  

Touto zmluvou predávajúci predáva a kupujúci kupuje novovytvorenú CKN parcelu 

č. 2071/12 v celosti a novovytvorenú CKN parcelu č. 2112/6 v celosti a za podmienok 

uvedených v tejto zmluve (ďalej len „predávané pozemky“). 

Celková prevádzaná výmera pozemkov je 71 m2. 

Kúpna cena predávaných pozemkov je medzi zmluvnými stranami dohodnutá vo 

výške  862,65 EUR, cena za jeden 1 m2 je 12,15 EUR. 
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b) Poslanci OZ poverili Obecný úrad, aby zabezpečil všetky náležitosti týkajúce sa 

uzatvorenia zmluvy a návrhu na vklad na príslušný Okresný úrad, katastrálny odbor 

v prospech kupujúceho Obec Konská, pričom všetky poplatky súvisiace s prevodom 

vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam medzi SPF a Obcou Konská hradí kupujúci - 

obec.   
 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Gabčík Ondrej, Jankovičová Veronika,  

Janura Štefan, Kořínková Zuzana,  

Maniak Vladimír, Martinka Eugen,  

Šimkulič Juraj, Vanáková Mária, Vandlík Juraj 

 

  

 

K bodu č. 4 

Informácie o podaných projektoch a činnosti Obecného úradu 

 

Starostka stručne informovala prítomných poslancov o podaných projektoch na získanie 

dotácií a príspevkov pre obec a o činnosti Obecného úradu, o prebiehajúcich a plánovaných 

investičných akciách obce: 

 

- Kompostáreň Prameň Kamenná Poruba – žiadosť o NFP podaná dňa 31.10.2022 – 

projekt s názvom Kompostáreň Prameň. Celkové oprávnené výdavky projektu                      

1 951 960,17 €, požadovaná výška 1 854 362,16 €. Na základe výzvy na doplnenie 

a vysvetlenie sme predložili požadované  doklady. Projekt je v procese administratívnej 

kontroly.  

 

- Vodozádržné opatrenia v obci Konská – podané v rámci výzvy: OPKZP-PO2-SC211-

2020-62. Projekt schválený vo výške NFP 205 002,39 €. Celkové oprávnené výdavky 

projektu boli schválené vo výške 215 791,99 €. Projekt schválený - prebieha proces 

kontrol. Projekt musí byť zrealizovaný do 08.2023. Víťazný uchádzač STAVBAU,s.r.o. 

s cenou 199 524,68 €; druhý v poradí Stavomat a spol. s.r.o 200 287,42 € a tretí v poradí 

GMC Company, s.r.o. 200 485,99 €. 

- Modernizácia Kultúrneho domu, Konská – žiadosť o nenávratný finančný  príspevok 

(ŽoNFP)  za účelom realizácie projektu: ,,Modernizácia Kultúrneho domu, Konská“ 

podané v rámci výzvy: IROP-PO2-SC77-2021-75, celkové oprávnené výdavky projektu: 

181 648,46 €, požadovaná výška NFP 172 566,04 €, spoluúčasť 9 082,42 €. Projekt 

schválený - vyhlási sa VO. Musíme zrušiť  rezervácie na podujatia v KD (svadby, oslavy 

a pod.) cca. od júna/júla...Termín ukončenia do konca roka 2023. 

- Rozšírenie kapacít MŠ v Obci Konská – žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

(ŽoNFP) za účelom realizácie projektu ,,Rozšírenie kapacít MŠ v Obci Konská“ 

realizovaného v rámci výzvy: IROP-PO2-SC221-2021-67 – vykonaná kontrola VO na 

stavebné práce. 

- Detské ihrisko – podaná žiadosť o poskytnutie dotácie na detské ihrisko - Operačný 

program: Ministerstvo práce sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky, Špecifický 

cieľ: Podpora plnenia funkcií rodiny. Požadovaná suma 50 000 €. Spoluúčasť obce min. 10 
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%. V prípade, že dotácia bude schválená, ihrisko by sa realizovalo oproti fare a z druhej 

strany potoka v danej lokalite sa plánuje realizácia lávky s prestrešením, ktorá bude 

slúžiť len pre peších a budú na nej umiestnené prvky mobiliáru (lavičky, koše na odpadky). 

V rámci uvedeného projektu, resp. vydaného stavebného povolenia na uvedenú stavbu, 

sme podali žiadosť cez MAS Rajecká dolina – v rámci výzvy operačný program: 

Integrovaný regionálny operačný program, prioritná os 5 Miestny rozvoj vedený 

komunitou, názov projektu: Výstavba návsia – chodníky a priechody pre chodcov 

Konská. Celkové oprávnené výdavky 90 989, 37 €. Požadovaná čiastka vo výške 

86 439,90 €, výška spolufinancovania oprávnených výdavkov  4 549,47 €. V rámci 

žiadosti máme zahrnuté chodníky, okrem chodníka pri kostole (vlastníctvo aj Cirkvi) + 

osvetlenie. V rámci projektu žiadame chodníky, priechody pre chodcov, osvetlenie 

a elektronickú tabuľu. Vyhlási sa verejné obstarávanie. 

- Environmentálny fond – Výzva  v rámci činnosti L9, termín podania do 02.03.2023, 

výška NFP: 400 000 €, spolufinancovanie 5 %. 

V rámci činnosti L9 je možné realizovať jednu alebo viac nasledovných hlavných aktivít:  

1. zateplenie obvodových stien a plášťa budovy;  

2. zateplenie/výmena strechy;  

3. výmena otvorových výplní (okná, dvere, sklenená stena);  

4. zateplenie najnižšieho a najvyššieho podlažia.  

 

V prípade realizácie hlavných aktivít 1., 2. a 3. a zároveň potvrdeného výskytu 

chráneného živočícha je povinné realizovať podaktivitu:  

a) práce a dodávky v súvislosti s realizáciou opatrení určených na zachovanie miest 

hniezdenia, rozmnožovania, úkrytu alebo odpočinku chráneného živočícha, pokiaľ sú 

tieto miesta dotknuté aktivitou, ktorá je predmetom podpory alebo práce a dodávky v 

súvislosti s realizáciou opatrení určených na vytvorenie miest hniezdenia, 

rozmnožovania, úkrytu alebo odpočinku chráneného živočícha, pokiaľ sú tieto miesta 

dotknuté aktivitou, ktorá je predmetom podpory (napr. netopiere, bocian biely, 

belorítka domová, dážďovník tmavý a pod., ktoré hniezdia na budovách).  

 

Iba v prípade realizácie hlavných aktivít je možné realizovať aj nasledovné podaktivity:  

b) modernizácia/výmena zdroja tepla a pridružených rozvodov tepla a/alebo teplej vody: 

• kotol na biomasu/plyn/elektrickú energiu (kotol na biomasu nemôže byť v 

oblastiach riadenia kvality ovzdušia,  

• fotovoltické panely na účely výroby elektriny pre zdroj tepla,  

• solárne kolektory,  

• tepelné čerpadlo,  

 

c) aplikácia inovatívnych technológii na využitie odpadného tepla, ochladzovanie a 

cirkuláciu vzduchu: 

• rekuperácia – napr. aktívna, pasívna,  

• výmenníky na využitie odpadného tepla,  

• rekuperácia tepla z odpadovej vody,  

 

d)  opatrenia zabraňujúce prehrievaniu budov:  

• zelená vegetačná stena,  

• zelená extenzívna strecha,  

• vonkajšie tieniace prvky okien a dverí – pergoly, vonkajšie žalúzie, a pod.;  
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Obec v rámci výzvy bude riešiť: zvýšenie energetickej efektívnosti budovy Obecného 

úradu zateplením fasády a stropu nad 1. PP, výmenou vstupných dverí, výmenou 

sklenej výplne na všetkých exist. Oknách za izolačné trojsklo, zateplením strechy 

a výmenou krytiny  nad sálou KD, vyregulovaním vykurovania, ktoré zahŕňa aj výmenu 

kotlov.   

 

- Environmentálny fond – Výzva na kanalizácie, Špecifikácia činností podpory formou 

dotácie na rok 2023 (Oblasť: Ochrana a využívanie vôd) - termín podania žiadosti je do 

28.02.2023. Minimálna výška žiadanej dotácie nie je stanovená. Maximálna výška 

dotácie pre obce je 3 000 000 €. Spolufinancovanie minimálne 5 % 

Rozpočet na kanalizáciu - 2 060 911,61 € s DPH, revízne šachty - 81 002,42 € s DPH 

a na prekládku plynovodu - 31 372,67 € s DPH 

Jednou z možností minimálneho 5 %-ného spolufinancovania z oprávnených nákladov 

projektu je aj podpora formou úveru z EF. 

Na SEVAKu podaná žiadosť - Zmluva o budúcej zmluve o prevádzke/prevádzkovaní 

vodohospodárskej  infraštruktúry vrátane dodatkov na tú časť, na ktorú žiadateľ žiada 

dotáciu v príslušnom roku alebo Zmluva o prevádzke/prevádzkovaní vodohospodárskej 

infraštruktúry vrátane dodatkov na tú časť, na ktorú žiadateľ žiada dotáciu v príslušnom 

roku, na ktorú žiadateľ žiada dotáciu v príslušnom roku alebo Zmluva o prevzatí diela 

vrátane dodatkov alebo Protokol o odovzdaní diela, ktorý je viazaný na zmluvu o dielo 

– relevantné v prípade, ak žiadateľ žiada o poskytnutie podpory formou dotácie na 

sfunkčnenie časti kanalizácie alebo vodovodu, ktorý nebol používaný na účel, pre ktorý 

bol realizovaný.  

- Fotovoltaika – bezplatné využitie slnečnej energie pre výrobu elektriny pomocou 

fotovoltaického zariadenia – majú byť vyhlásené rýchle výzvy. Obec bude riešiť 

projektovú dokumentáciu na budovy: ZŠ s MŠ, Multifunkčné centrum a Obecný úrad. 

 Poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o obcou podaných projektoch 

a o činnosti Obecného úradu. 

 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Gabčík Ondrej, Jankovičová Veronika,  

Janura Štefan, Kořínková Zuzana,  

Maniak Vladimír, Martinka Eugen,  

Šimkulič Juraj, Vanáková Mária, Vandlík Juraj 

 

  

 

 

K bodu č. 5 

Rôzne a záver 

 

V tomto bode starostka nadviazala na predchádzajúci bod programu a prítomní sa  

zaoberali nasledovnou problematikou: 

 

- Žiadosť p. A. Personovej o odkúpenie časti obecného pozemku CKN parcel. č. 6/1 

z dôvodu zabezpečiť prístup, resp. príjazd v šírke 3 m (cca. 50 m2) k záhrade/budúcemu 

stavebnému pozemku (CKN parcel. č. 8) zo Školskej ulice – p. V. Jankovičová ako 
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predsedkyňa Stavebnej komisie sa spolu s ďalšími členmi komisie – p. Š. Janurom a p. 

V. Prieložným vyjadrili k žiadosti: Stavebná komisia na základe pracovného stretnutia 

na tvare miesta, obhliadky, premerania danej lokality, ktorá je súčasťou už schváleného 

projektu Vodozádržné opatrenia v obci Konská a ďalšieho súvisiaceho projektu 

Výstavba návsia – chodníky a priechody pre chodcov Konská, s poľutovaním 

konštatovala, že žiadosti p. Personovej nie je možné vyhovieť. Komisia brala do úvahy 

aj skutočnosť, že p. Personová sa o odkúpenie pozemku zaujímala už v minulosti, ale 

písomnú - záväznú žiadosť nepodala; nepripomienkovala a ani nemala námietky k 

návrhu projektu, keď bol zverejnený v roku 2019  na úradnej tabuli obce, v súčasnosti je 

už neskoro (žiadosť podaná dňa 09.12.2022).   

 

- Žiadosť p. P. Pustaja o vydanie povolenia na vjazd z miestnej komunikácie – 

Stavebná komisia na svojom pracovnom stretnutí riešila aj žiadosť pána Pustaja, ktorý 

žiada o vydanie povolenia na obslužný vjazd  z miestnej komunikácie ul. Podstránie na 

pozemok parcel. č. 495/1 z dôvodu predpokladaného budúceho nárastu osobných 

automobilov v rodine a vyriešenia vjazdu k  parkovacej ploche, ktorú plánuje realizovať 

uložením zatrávňovacej dlažby, je ochotný na vlastné náklady upraviť aj vjazd cez 

obecný pozemok/zeleň. Svoju žiadosť odôvodňuje aj tým, že na mieste, na ktorom 

plánuje vybudovať parkovaciu plochu, stála stodola, ktorú pre jej havarijný stav bolo 

nutné v r. 2022 asanovať, bývalý vstup do stodoly bol z ul. Podstránie. Stavebná 

komisia po obhliadke neodporúča vydanie povolenia na vjazd cez obecný pozemok, 

nakoľko v tejto lokalite je naplánovaná ďalšia vetva splaškovej kanalizácie, ďalej tu 

pretrváva dlhodobý problém s parkovaním, ktorý treba riešiť komplexne a verejnej 

zelene stále ubúda namiesto toho, aby sme sa o ňu starali, vysádzali a pod.  

Obec je povinná hospodáriť s majetkom obce v súlade so zákonom o majetku obcí. 

 

Stavebná komisia sa bude predmetnými ale aj ďalšími žiadosťami zaoberať na svojom 

riadnom zasadnutí v mes. 02.2023.    

- Nelegálne stavby – p. poslankyňa Veronika Jankovičová sa ako predsedkyňa Stavebnej 

komisie ale aj ako súkromná osoba vyjadrila k problematike nelegálnych stavieb, že 

stavebníci ignorujú Stavebný úrad, nečakajú na právoplatnosť SP a na právo susedov 

odvolať sa voči vydanému SP a začnú s výstavbou v rozpore so zákonom, s čím sa 

niekoľkokrát za posledné roky osobne stretla. Podľa nej by sa tak nedialo, keby sankcie 

voči týmto stavebníkom boli niekoľkonásobne vyššie. Starostka obce aj ďalší poslanci 

namietali (p. Š. Janura, p. V. Maniak, p. E. Martinka, p. J. Vandlík,...), im sa sankcie 

zdajú byť primerané, podľa nich treba brať do úvahy, ako pracoval, resp. nepracoval 

bývalý Stavebný úrad, ako nedodržiaval lehoty na vybavenie atď.; či je stavebníkom 

súkromná osoba, ktorá si berie na stavbu úver, ktorý bude splácať napr. 30 rokov, 

úrokové sadzby banky v tejto dobe zvyšujú, rastú ceny materiálov, energií a pohonných 

hmôt, tak sa ľudia ponáhľajú v snahe aspoň niečo ušetriť, čo ich neospravedlňuje a za to 

musia znášať sankcie – primerané sankcie, nie likvidačné; alebo či je takýmto 

stavebníkom developerská firma, ktorá už so sankciami vopred počíta, premietne ich do 

ceny stavieb, s ktorými ďalej obchoduje.  

Pani poslankyňa V. Jankovičová sa zaujímala o možnosť ovplyvniť výšku sankcií, 

starostka jej odpovedala, že táto kompetencia prináleží starostovi obce a Stavebnému 

úradu, napokon si p. Jankovičová vyžiadala od starostky zoznam dodatočne 

legalizovaných stavieb za posledné 4 roky s údajmi o výške sankcií.  

Pani V. Jankovičová, p. V. Prieložný a p. Ing. P. Mičuch sa zaujímali o možnosť prijať 

nariadenie, v ktorom by sa určili výšky sankcií/pokút, poplatkov v prípade nelegálnych 

stavieb. Starostka vysvetlila, že napr. dodatočné povolenie stavby rieši stavebný zákon, 
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výška poplatku je určená zákonom o správnych poplatkoch, vo všeobecnosti platí, že 

stavebník zaplatí sumu trojnásobne vyššiu oproti výške poplatku za riadne stavebné 

povolenie ... atď., zákony nesplnomocňujú obec, že môže prijať VZN, v ktorom určí 

výšku sankcií/pokút, resp. správnych poplatkov v prípade nelegálnych stavieb.  

   

- ELWIS – elektronický systém na evidenciu odpadov – p. Ing. P. Mičuch sa vyjadril, že je 

to zastaraný systém, že neverí tomu, že zamestnanec obce pri každom vývoze odpadu, 

najmä zmesového, prejde celú obec a naskenuje QR-kódy a tiež apeloval na starostku 

a prítomných poslancov, aby sa neposkytovali domácnostiam úľavy podľa miery 

vytriedenosti odpadov, pretože nie každý občan nakupuje výrobky balené napr. 

v plastoch, tak plasty vytriedené nemá, že treba zabezpečiť modernejšie riešenie.  

Starostka mu odpovedala, že si je vedomá, že to nie je najmodernejší softvér, napriek 

tomu ho používa veľa obcí aj miest na Slovensku a systém nám priniesol výsledky - 

evidenciou odpadov aplikáciou ELWIS sa znížilo množstvo ZKO cca. o 33 ton oproti 

roku 2021. Ľudia potrebujú motiváciu, aby odpady triedili a tiež by mali byť za to aj 

odmenení. V roku 2023 sa 1.-krát poskytnú domácnostiam spomínané úľavy.  

Ideálnym riešením pri vývoze ZKO by bolo vozidlo s vážiacim zariadením, k tomu 

obec smeruje – postupne. Bude vyhlásené VO na firmu, ktorá nám bude vyvážať ZKO, 

nakoľko nám v mes. 06.2023 končí zmluva, je možné, že sa prihlási firma, ktorá už 

bude mať aj vážiace zariadenie. Ideálne by bolo, keby obec, resp. obce Rajeckej doliny, 

mali svoje vlastné vozidlo na vývoz ZKO – k tomu taktiež smeruje záujem obce.  

 

- Ochrana verejnej zelene, rozkopávky (zhutnenie, asfaltovanie, pôvodný stav), 

zákaz parkovania – p. poslanec Š. Janura pripomenul, že treba riešiť uvedenú 

problematiku a aj formou VZN – starostka oznámila, že sa problematikou zaoberá, má 

naplánované stretnutia so zástupcami SEVAKu a.s, VUC, Slovenskej správy ciest, 

Polície – Dopravného inšpektorátu a pod.  

 

- Slnečná ulica – p. Ing. Ľ. Imrišek sa zaujímal o termín vybudovania infraštruktúry na 

Slnečnej ulici. Starostka odpovedala, že v dohľadnej dobe nie, PD je vypracovaná už 3 

roky, bude sa riešiť SP, majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnou 

komunikáciou – je to dlhodobý proces, taktiež financie sú potrebné v oveľa väčšom 

objeme z dôvodu nárastu cien.  

Sú naplánované 3 etapy:  

I. etapa:  Poľná ulica,  

II. etapa: Slnečná ulica – p. Škatuliak M. – ZŠ s MŠ. 

III. etapa: Slnečná ulica –  od p. Škatuliaka  M. – po Poľnú ulicu 

Snahou obce bude, aby sa infraštruktúra riešila v rámci výziev, ak budú vyhlásené.  

 

- Poľná ulica - žiadosť rodiny Bohinských o schválenie pravidelnej údržby ul. Poľná 

a tiež o vybudovanie miestnej komunikácie na ul. Poľná – problematika budovania 

miestnych komunikácií nadväzuje na predchádzajúci bod zápisnice, ďalej na tejto ulici 

dlhodobo pretrvávajú susedské spory aj problémy pri vývoze ZKO - žiadosť je 

postúpená Stavebnej komisii, starostka na žiadosť osobne písomne odpovie. 

 

- Plat starostky uviesť v eurách - žiadosť rodiny Bohinských:  

K uzneseniu č. 22/2022  
(k bodu č. 11. programu zasadnutia OZ zo dňa 12.12.2022)  
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Obecné zastupiteľstvo v Konskej určuje:  

mesačný plat starostke obce Ing. Janke Stupňanovej podľa §3 ods. 1 a §4 ods. 1 zákona 

č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 

miest v znení neskorších predpisov, vo výške 2,20-násobku priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národom hospodárstve, vyčíslenej na základe údajov Štatistického 

úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok, zvýšený o 20% v nadväznosti na §4 ods. 2 

zákona č. 253/1994 Z. z. od 01.01.2023, čo predstavuje 3.198,00 eur.  

Výpočet: 

ZÁKLADNÝ PLAT:  

priemer. mzda 1.211,00 € x koeficient 2,20 = 2.664,20 €  = 2.665,00 €   

po zaokrúhlení na celé euro nahor 

 

ZVÝŠENIE vo výške 20 %                                                                                                                     

PLAT PO ZVÝŠENÍ = 2665,00 x 1,20 = 3198,00 €  

po zaokrúhlení na celé euro nahor 

 

- Prechod zo ZŠ okolo budovy do MŠ (a naopak) – p. poslanec V. Maniak tlmočil 

požiadavku rodičov, ktorí vodia deti do ZŠ a zároveň aj do MŠ, že treba spevniť plochu 

okolo budovy, nakoľko v jednej časti v daždivom počasí je takmer nepriechodná. 

Starostka odpovedala, že problém rieši s p. riaditeľkou Mgr. M. Vysokou – úsek je 

označený páskou.   

 

- Prechod od veľkej brány od DS na cintoríne popri oplotení k hrobovým miestam – 

p. poslanec Š. Janura tlmočil požiadavku vozíčkarov, aby sa vyrovnali nerovnosti 

terénu, ktoré zostali po prácach na oplotení, nakoľko je pre nich terén momentálne 

nepriechodný, nedostanú sa k hrobom.    

 

- Veľké brány pri RD celodenne otvorené smerom do chodníkov – p. Ing. I. 

Mičuchová upozornila, že niektorí obyvatelia na Hlavnej ulici nechávajú otvorené 

brány pri svojich RD počas celého dňa smerom von - do chodníka pre peších, čo si 

ľudia, najmä deti, mnohokrát nevšimnú a dochádza k úrazom. Treba ich upozorniť.  
 

Po vyčerpaní programu sa starostka obce Ing. Janka Stupňanová poďakovala 

prítomným za účasť a pozornosť a riadne zasadnutie OZ ukončila, čas: 20:35 hod.  

    

   

 

Ing. Janka Stupňanová 

                                                                                                                   starostka obce 

 

Overovatelia: 

 

               -   p. Veronika Jankovičová    ............................................... 

 

 

  -    p. Zuzana Kořínková          ............................................... 


